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Geachte leden van de raad,

Tijdens de behandeling van het Actieplan Geluid Utrecht in de raadscommissie Stad en Ruimte op 
13 juni 2019 is een toezegging gedaan om nader onderzoek te doen naar de relatie tussen geluid en 
gezondheid en kwetsbare groepen. Met deze brief informeren wij u over de voortgang van de 
uitvoering van deze toezegging 2019/22. 

De gedachte achter de toezegging is om te kijken of het mogelijk is om de gezondheidsdata van de 
stad te koppelen aan de eerder berekende geluidsbelastingen zodat er een relatie kan worden gelegd 
tussen geluidsoverlast en gezondheid en kwetsbare doelgroepen (zoals kinderen en ouderen). 

We zagen kansen om meer inzicht te krijgen als we een koppeling konden maken tussen de 
gegevens van landelijke GGD-Gezondheidsmonitor en de Utrechtse geluidskartering. Er werd op dat 
moment namelijk onderzocht of er bereidheid was bij partijen zoals CBS, RIVM en gemeenten om 
deze gegevens bij de volgende Gezondheidsmonitor (2020) met elkaar te koppelen.

Het verzoek om verrijking (koppeling) is echter om verschillende redenen niet gehonoreerd.  Er waren 
bezwaren van technisch/methodologische en financiële aard. Ook werd er gewezen op het feit dat de 
nu beschikbare geluiddata te zeer verouderd zijn (2016). Nieuwe geluiddata komt echter pas medio 
2022 beschikbaar.

Desondanks willen we nu het gesprek aan gaan met de deskundigen van het RIVM over de voor- en 
nadelen van het koppelen van gezondheidsdata aan geluiddata en wat er technisch en 
methodologisch kan om de analyses toch op een verantwoorde manier met de nu beschikbare 
gegevens uit te voeren. Aan een dergelijk gedegen uit te voeren onderzoek zitten door het vele 
handwerk naar alle waarschijnlijkheid wel forse kosten verbonden. Dat aspect zullen we ook in de 
afwegingen mee moeten nemen.
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Vanaf september worden de enquêtes ten behoeve van de gezondheidsmonitor verstuurd en 
ongeveer in april 2021 zal de data beschikbaar komen waarna de analyses kunnen starten. Wij 
brengen u voor die tijd op de hoogte van de uitkomst van het gesprek met het RIVM en zullen tevens 
terugkomen op dit onderwerp in het kader van de Geluidnota Utrecht waar het aspect gezondheid 
zeker een prominente plaats zal hebben.

Hopend u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

Met vriendelijke groet,

Eelco Eerenberg


